
Vragen volgens artikel 44 reglement van orde:

De VVD Rijswijk heeft kennisgenomen van het bericht dat de verbreding van de A4 wordt stopgezet 
en zeker niet voor 2025 wordt opgepakt. Vanuit de website van het ministerie lijkt er een 
volgtijdelijkheid te zijn tussen de tracés waar het nu in de berichtgeving om gaat en om het 
tracé  rondom Haaglanden. De VVD Rijswijk heeft hierover de volgende vragen:

1. Was deze informatie bekend bij het college en zo ja, sinds wanneer.

2. Heeft deze beslissing van ministerie ook gevolgen voor het stuk A4 Haaglanden?

3. Zo nee, kunnen wij dat  zwart op wit zien, en dan niet door middel van het beantwoorden van deze 
vragen maar door middel van een brief vanuit het ministerie? 
 

4. Zo ja, Wat betekent dit voor de afspraken die door Rijswijk zijn gemaakt met Rijkswaterstaat, 
concreet waar het gaat om de meekoppelkansen zoals de ecoducten, de Beatrixlaan en gebruik 
terrein aan Lange Kleiweg.
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